
Informace z radnice 

 Dokončení ZTV-11 (základní technická vybavenost) pro 11 parcel na výstavbu rodinných domů 

v ulici Luční se zpozdilo o jeden měsíc. Pozemky budou prodávány za cenu 440,-Kč/m2 

zastavitelná plocha a 80,-Kč/m2 pozemky v ochranném pásmu trati. K tomu je nutno přičíst cenu 

přípojky na inženýrské sítě 61 673,-Kč. 

 Vyžádali jsme si jednání na SFŽP (státní fond životního prostředí), které se uskuteční 21. června 

v Praze. Jednání se bude týkat dotace 3,5 mil korun, které byly poskytnuty na akci Kanalizace a 

vodovod Stará Včelnice, jak zde bylo již dříve zmíněno. Fondu byly zaslány otázky, které je nutno 

vyjasnit. 

 Ve středu 13. června jsme měli kontrolu z CRR (centrum regionálního rozvoje), která se týkala 

úpravy územního plánu města, na kterou jsme dostali dotaci 860 tis. Kč. Kontrola byla předem 

ohlášena a tak se podařilo včas zajistit všechny dokumenty, které se „ztratily“ v listopadu 

loňského roku. Dotace tak zůstane zachována. 

 Informoval jsem vlastníka zdejšího zámku Ing. Smitku o stavu zámku a pozval ho, aby si osobně 

situaci prověřil. Pan Smitka mě ujistil, že stále trvá jeho záměr na rekonstrukci zámku a 

vybudování wellness centra. Z pětileté smlouvy již uplynuly tři roky, aniž by se cokoli změnilo 

k lepšímu. 

 Na podporu činnosti spolků bylo rozděleno celkem 92 100,-Kč. Peníze budou použity z rezervy.  

 V květnu navštívily město dva cirkusy. Po zkušenostech s chováním a zanechaným nepořádkem je 

na dlouhou dobu cirkus Baron zapsán na černé listině a nebude mu uděleno povolení 

k vystoupení. 

 

 

Ing. Karel Dvořák, starosta města 


